
 

 

 

Bestuursverslag seizoen 2022-2023 
 

Het bestuur is dit seizoen gestart met Ruud Brinkkemper, Arina Bonekamp, Jolanda Lucas, Ed 

Reus, Nico Brandsen, Yvonne van Dekken en Otto Laan. Nadat Ed en Nico aangaven te willen 

stoppen zijn we op zoek gegaan naar vervangers. Deze hebben we gevonden in Barry 

Holwerda en Marcel Franke. Tijdens de vergadering van 11 oktober a.s. zullen we de leden 

vragen hun benoeming te bekrachtigen. 

 

Het bestuur heeft 11 maal vergaderd waarin allerlei zaken aan de orde kwamen. Hieronder 

de belangrijkste: 

 

- Beleidsplan 2023-2027 

Tijdens de ALV van oktober 2022 heeft het bestuur toestemming van de ALV gekregen om al 

volgens het concept beleidsplan aan het werk te gaan. Daarna is er nog hard gewerkt aan de 

afronding van het plan. Het plan is in mei ’23 voorgelegd aan de leden. De leden hebben het 

plan unaniem goedgekeurd.   

Van het verloop van seizoen 2022-2023 bij de verschillende commissies wordt in de ALV 

mondeling verslag gedaan. Ook over de Superclub wordt in de vergadering verslag gedaan.  

 

- Vervanging sporthal Sprong – uitbreiding Drecht 

Voorlopig lijkt de sloop van de Spong van de baan. Het onderhoud van de Sprong behoeft 

aandacht. De plannen voor de renovatie en uitbreiding van de Drecht zijn bekendgemaakt. 

Madjoe is gesprekspartner van de gemeente met betrekking tot de uitbreiding van de 

Drecht. We hopen dan ook dat voor Madjoe belangrijke punten gerealiseerd kunnen worden 

in de nieuwbouw.  

 

- Evenementen 

Afgelopen seizoen hebben we weer een aantal leuke bijeenkomsten kunnen organiseren. Zo 

kwam in januari Vera Koenen langs om een volleybalclinic te geven aan Dames 1 en om te 

praten over een open en sportief sportklimaat. Ook kwam Rita Buikema langs. Zij is al 40 jaar 

actief als trainer in het jeugdvolleybal, met een speciale focus op jeugd onder 12 jaar. Zij gaf 

een clinic aan de CMV-jeugd van Madjoe. Tijdens en na afloop van de training konden 

belangstellenden vragen aan haar stellen. Beide evenementen waren zeer geslaagd.  

Ook hebben we dit jaar de vrijwilligersbijeenkomst weer gehouden. De 

evenementencommissie had een leuk programma in elkaar gezet met een heuse 

escaperoom in de kleedkamers van de Drecht. Het was een hele leuke middag. Tijdens deze 

middag werden Nina Reus, Monique Brinkkemper, Gido Brouwer en Ruud Bijl als groep in 



 

 

het zonnetje gezet als vrijwilligers van het jaar. Dit vanwege hun enorme bijdrage aan de 

renovatie van onze kantine.  

 

- Financiën 

Gaf de begroting voor afgelopen seizoen een negatief resultaat, toch sluiten met een positief 

resultaat. Een grote bijdrage aan dit resultaat komt door het Hemelvaarttoernooi en de 

omzet van onze kantine.  

 

Helaas heeft Madjoe gedurende dit seizoen afscheid moeten nemen van een paar 

prominente leden: 

In januari 2023 overleed An Elbertsen – Schouw. An haalde vroeger de contributiegelden op 

bij de leden, naaide rugnummers op de shirts en trainde diverse jeugdteams. Ook is An actief 

geweest in het bestuur. Vanwege haar inzet is ze benoemd tot erelid van onze vereniging. 

In augustus jl. overleed Jos Kolk - Hartog. Jos was een van de oprichters van het 

Hemelvaarttoernooi. Ze trainde diverse selectie en jeugdteams. Ook was ze de eerste 

beheerder van de kantine in de Sprong. Vanwege haar inzet voor onze vereniging is ze 

benoemd tot erelid en onderscheiden met de Madjoe Ring.  

Met respect heeft Madjoe aandacht besteed aan het overlijden van An en Jos. 

 

Afgelopen seizoen zijn er twee goed bezochte Algemene ledenvergaderingen gehouden, 

waarin in mei jl. als leden van verdienste werden Vronie Metten, Pim en Marga Jorna in het 

zonnetje gezet voor hun bijdrage aan de vereniging. Leden van verdienste en Vrijwilligers 

van het jaar van harte gefeliciteerd! 

 

Tenslotte wil het bestuur alle vrijwilligers heel hartelijk danken voor hun hulp het afgelopen 

seizoen.  

 

Arina Bonekamp  

Oktober 2023 


